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Kaupunginvaltuusto 24.8.2020

Valtuutettu Riitta Karjalainen aloite: Lisää penkkejä puistoihin ja ulkoilualueille
Turun kaupunginvaltuusto 24.8.20
Aloitteen tekijä:Riitta KarjalainenKannattaja: Alas Ali
Kevään 2020 korona- pandemian aikana moni turkulainen – ja muut Turussamatkailevat - on löytänyt kaupunkimme ihanat puistot ja ulkoilureitit. Kaupun-gin puistoissa ja ulkoilureittien varrella on kuitenkin harmillisen vähän penkke-jä ja levähdyspaikkoja. Penkkien lisääminen lisää kaupungin viihtyvyyttä jamahdollistaa kaupungin puistojen ja ulkoilualueiden paremman hyödyntämi-sen ja hyvinvoinnin edistämisen. Penkeillä puistoissa ja ulkoilureittien varrellakaupunkilaiset ja matkailijat voivat syödä jäätelöä, valvoa leikkiviä lapsiaan,lukea kirjaa ja viettää aikaa. Penkillä istuminen on oivallinen tapa levähtäähetki. Tästä nauttivat kaupungin vanhempi väestö, nuoret, perheet, matkailijatsekä ne, joille pitempien matkojen käveleminen tuottaa hankaluuksia.

Esitän, että Turun kaupunki selvittää mihin puistoihin ja minkä ulkoilureittienvarrelle Turun kaupungissa voidaan hankkia lisää penkkejä.
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